
S'obre una investigaci� per l'�s del registre de Vidreres

L'alcalde admet haver-lo utilitzat de manera irregular i el secretari ho cer tif ica

L'oposici� s'escandalitza i alguns regidors demanen al batlle la dimissi�

Camps carrega contra el PSC

Els regidors de l'oposici坦 de Vidreres votant, ahir, en

bloc a favor de crear la comissi坦 d'investigaci坦.
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El ple de Vidreres va aprovar ahir crear una comissi� d'investigaci�

sobre l'�s del registre municipal despr�s que se'n detectessin

presumptes irregularitats, quan l'alcalde, Jordi Camps (CiU), no va

registrar els requeriments sobre la investigaci� a qu� el sotmet

l'Of icina Antifrau. ÒNo �s el millor funcionament, tot �s millorable; �s

interessant que una comissi� d'investigaci� pugui por tar millores al

registre municipal i a altres unitats administratives per donar

garanties absolutesÓ, va explicar Antoni Esqu�, secretari municipal,

en el decurs del ple. Aquest va cer tif icar que Òdeterminats

documents no havien estat registrats d'entradaÓ, en refer�ncia als

requeriments d'Antifrau. I a preguntes de l'oposici� va sentenciar:

ÒA dia d'avui no em consta que s'hagin registrat.Ó La creaci� de la comissi� d'investigaci� es va aprovar amb els

vots de l'oposici� en bloc: el PSC, VsT-ERC, el PP i el regidor no adscrit a cap grup, i amb els vots en contra de

CiU, al govern en minoria.

ÒL'alteraci� del registre municipal va ser un dels principals motius per argumentar la nostra sor tida del governÓ,

va recordar Eduard Adrobau, por taveu de VsT-ERC, i f ins fa unes setmanes primer tinent d'alcalde. Adrobau va

revelar una conversa de Camps a la junta de govern en qu� l'alcalde hauria adm�s haver reservat diversa

numeraci� del registre municipal per posteriorment, quan cregu�s opor t�, poder registrar les notif icacions

d'Antifrau. ÒVam tenir la sensaci� que hi havia manipulaci� del registre i no en vol�em ser c�mplicesÓ, va

sentenciar Adrobau. Camps va admetre ahir haver fet aquestes af irmacions als companys de govern sobre l'�s

indegut del registre, per� hi va afegir que en realitat no ho havia por tat a la pr�ctica: ÒEs va comentar en aquella

junta, per� l'endem� vaig dir que no era veritat i que no hi havia n�meros reservats.Ó

El ple municipal celebrat ahir va ser for�at pels par tits de l'oposici�. Els diversos regidors van sotmetre a un

tercer grau tant l'alcalde com el secretari, per� tots dos es van enrocar i no van respondre gaireb� a cap de les

q�estions dels grups. El secretari es va emparar en l'argument que ja es tractaria en la comissi� d'investigaci�.

Camps sovint tamb� es va negar a respondre: ÒJa ho vam explicar en un comunicat de premsaÓ, va respondre en

alguna ocasi�.

Petici� de dimissi�En un ple amb moments de for�a tensi�, es van sentir peticions de dimissi�. ÒSi jo fos vost�

tindria dignitat i presentaria la dimissi�; �s una presa de p�l: vagi a casa a ref lexionar una micaÓ, li va etzibar la

socialista Ruth Rosique, que va denunciar la desaparici� de documentaci� del registre. Pel PP, Ernesto Torres

va convidar l'alcalde a presentar una q�esti� de conf ian�a: ÒNom�s conf ia en vost� el seu grupÓ, va dir.Es

defensa atacantQuan ja s'havien debatut els punts de l'ordre del dia proposats per l'oposici� i, te�ricament, el

ple ja havia acabat, Camps va prendre la paraula per carregar durament contra l'anterior govern, del PSC.

ÒPotser �s l'hora d'explicar tot el que hem trobat als calaixosÓ, va amena�ar. ÒS'havien agafat l'Ajuntament com si

fos el seu centre privat de negocisÓ, va sentenciar.
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